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广东派力新能源有限公司位于广东省东莞市石碣镇石碣同
德路201号，是一家专业从事AC/DC、DC/DC系列开关电源、
电源适配器、电池充电器、LED驱动电源、RO净水机变压器
等产品的研究、开发和制造为一体的高新技术企业，中国电源
学会成员单位。

公司自创办以来推行“6S”管理，贯彻“以质量求生存信
誉求发展”为宗旨，“科技领先、品质至上”为方针，按照
ISO9001:2000国际质量认证体系运行，坚持不断的提高迪智
产品的质量以及员工的素质水平，为生产更节能、更可靠的电
源产品而努力。

公司产品均经100%高温满载老化，产品老化一次合格率
大于99%，年返修率低于3%。全面实行无铅化生产，符合欧
盟国家要求的ROHS标准要求，并大部分产品通过了
CCCCQCCE、CB、TUV GS、SAA、PSE、KC、FCC UL等多个
国家安全认证,远销欧洲、澳洲、美国，日本等国家。产品广
泛应用于LED灯、RO净水机、家用电器、医疗设备、半导体
制冷制热、影音通讯器材，电动工具等电脑周边产品。公司建
立了完善的质量跟踪与售后服务体系，能快捷、周到地为客户
提供全方位的服务。如果您不能找到合适的型号，我们的工程
师在了解您的需求后，能够迅速提出相应的电源解决方案，为
您定制出特殊规格的电源，相信我们能够成为长期的合作伙
伴，携手共进，共创辉煌。

Guangdong Paili New Energy Co., Ltd. is located at No. 201, Tongde Road, 
Shijie Town, Dongguan City, Guangdong Province. It is a high-tech enterprise 
specializing in the research, development and manufacturing of products such 
as AC/DC and DC/DC series switching power supplies, power adapters, battery 
chargers, LED driving power supplies, and RO water purifier transformers. It is 
also a member unit of the China Power Supply Society.

Since the enterprise began, we have strived to keep improving the quality-
of our products and our employees to produce the more energy-efficient 
andreliable power supply products. Under the International iSO9001 : 2000 
QualityCertification System, we regard “Quality for survival, Credit for 
developmentas our faith, and we run our company with 6S management 
according to thebusiness concept “Science and Quality come first”

All of our products are produced in lead-free environment, and meetthe 
ROHS requirement of EU countries. Besides, most of our products haveacquired 
the certificate of CCC,COC,CE,CB,TUVGS,SAA,PSE,KC,FCC,ULin different 
countries, and we have exported to Europe, Australia, North 
AmericaJapan ,and so on. Before leaving the factory, all the products would 
100% passthe test of high temperature, overload, and aging. The success rate 
of productpassing aging test first is more than 99%, and the repaid rate is less 
than 3%in a year. Our products are widely used in computer peripherals such 
as LEDlight, RO water purifier, household appliances, medical equipment, 
semiconductorfor heating and cooling, audio/video and communication 
equipment, and electrictool.We have established a perfect after-sales tracking 
service system forquality control, therefore we can provide our customers with 
the all-roundservice quickly and effectively. lf the existing products don’t 
satisfy your needs,please feel free to let us know, our engineers will offer you 
an appropriatesolution and customize the ones as you demand. We are 
sincerely lookingforward to establish a long-term cooperation relationship 
with you, and hopethat we can work together to create a brilliant future.


















